
 

 
 

Beverwijk  
7 maart 2025,  
 
Onderwerp: Toekomst IJmond Werkt!  
 
Tot mijn verbazing krijg ik vandaag een brief in handen welke IJmond Werkt! verzonden 
heeft aan alle cliënten; waarin wordt vermeld dat de 3 gemeentes er over nadenken de 
begeleiding van bijstandsgerechtigden weer zelf te gaan doen. 
 
Onze vraag: Hoe kan het dat deze informatie bij de cliënten terecht komt terwijl er nog geen 
enkele beslissing genomen is?  
Sterker nog. De stukken waar over de toekomst gesproken wordt zijn nog niet behandelt in 
de raad. 
En naar ons weten is er nog helemaal niets besloten over de toekomst van IJmond Werkt!.  
Of zijn er inmiddels andere ontwikkelingen en zijn wij als raad daar nog niet over 
geïnformeerd?  
 
Met vriendelijke groet  
Inge Rood  
O’ns Beverwijk  
 


